
Referat fra Brugerrådsmøde 5. januar 2023. 

Tilstede: Hanne Berthelsen, Jytte Zaar, Arne Kindler, Ole Larsen, Leise Svane Andersen, Nadia Langhoff, Bo 

Biørn Nielsen, Nicolaj Riber. 

Fraværende: Jutta Hørlyck. 

Mødeleder: Jytte Zaar. 

1. Formel godkendelse af referat fra 1. december 2022: godkendt. 

2. Tilbagemelding fra Temagrupper: ingen grupper har haft møde siden 1. december. Teknikgruppen 

mødes snarest i det nye år. Temagrupperne mødes gerne ca. 2 gange om året eller efter behov. 

3. Projekter og ideer til fundraising: Doneret af Leisa Neel ; Lydavisen 4000 kr. , Crepepapirblomster 

1.000 kr. Brugerrådet har sponseret indkøb af skabe, som nu samles og opsættes i ”Det Grove og ” 

og Studielokalet. Værkstedet i Kedelhuset males i uge 3 samt opsætning LED-lys. Ligeledes LED-lys i 

Informationen og trapper. 

4. Tur for Brugerrådet: Turen går til Grønnegade Centret i Hillerød den 26. januar. Foreløbig tager 8 

personer afsted. Bo siger til senere. Afgang fra Aktivitetshuset kl. 8. 

5. Punkter til indlæg i Væveren, deadline 31.1.23: det skal indskærpes, at der ikke må medbringes 

mad og drikke i Caféens åbningstid. Jutta og Jytte laver indlæg. 

6. Information: nye Pc’er undersøges af IT-afd. I kommunen. Arne ser på sikkerhed i Conventus. 

Foredrag af politi onsdag 18. januar kl. 13 – 14.30. Tilmelding i Informationen. 2 stk. el-lade 

standere er blevet tilbudt, Hanne Berthelsen har accepteret og skal finde plads. Der åbnes nu for 

det varme vand til bruserne. Der betales KODA afgift ved alle arrangementer, hvor der bruges 

musik. Sagen ligger i Kommunernes Landsforening. 

 

Næste møde: 2. februar kl. 9 – 10.30, alle møder fremover er fra kl. 9. 

 

Derefter var der dejlig nytårsfrokost med kaffe og kage. Tak for dejlig mad. 

 

Referent: Kate Nielsen. 

 


